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Szanowny Pan

Jan Czubatka

Radny Miasta Skierniewice

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację złożoną na LXIV sesji Rady Miasta Skierniewice, która odbyła

się 11 stycznia 2024 r., uprzejmie dziękuję za zawrócenie uwagi na konieczność przybliżenia

mieszkańcom miasta historii oraz roli Pałacu Prymasowskiego, jak też za cenne informacje

źródłowe z dziejów tego zabytku. Jest on jednym z najcenniejszych obiektów historycznych na

terenie Skierniewic, spełnia zatem funkcję nie tylko estetyczną, ale także – jako świadectwo

minionych  czasów  –  także  edukacyjną.  Nie  sposób pominąć  faktu,  że  Pałac  znajduje  się

na terenie  zabytkowego  parku,  a  zatem  wszelkie  ustalenia  i  plany  związane  z  ingerencją

w materialną tkankę zarówno budynku, jak też jego otoczenia, należy konsultować z Łódzkim

Wojewódzkim  Konserwatorem  Zabytków.  Miasto  wszak  będzie  podejmować  inicjatywy

związane z upamiętnianiem i  popularyzacją istotnych dla lokalnej  społeczności zagadnień,

dlatego pragnę wyrazić słowa wdzięczności za ważny głos w dyskusji.
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